
 

  

Innkalling til styremøte 
Møte nr:  02/2024-26 

Møtested:  Tribunebygget, Molde 

Møtedato:  17.06.2024 kl. 17:00-20:00 
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Navn Til stede? Rolle Kommentar 

Berit Kalgraff  Styreleder  

Charles Tøsse  Nestleder  

Rita Dyrseth  Styremedlem  

Bjørn Ivar Rødal  Styremedlem  

Frode Elias Synnes  Styremedlem  

Joachim Margido Laumann Bolli  Styremedlem  

Marit Hjellmo  Styremedlem  

Elisabeth Sylte  1. Varamedlem  

Silje Marita Moen Vedvik  2. Varamedlem  

Tomas Do Prado Coelho  3. Varamedlem  

Roar Lervik  Org. sjef  

Geir H. Moholt  Administrasjonen  

Ellen C. Hammer  Administrasjonen  

Kjetil Håve  Administrasjonen  

Nils-Erik Ulset  Administrasjonen  

Vegard A. Rangsæter  Administrasjonen  
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Vedtakssaker 

Sak 6/2024-26: Godkjenning av protokoll nr. 01/2024-2026 

Forslag til vedtak: 

Protokoll nr. 01/2024-2026 godkjennes. 

Sak 7/2024-26: Habilitet 

Habilitet er regulert i NIFs lov § 2-8. 

Forslag til vedtak: 

§ 2-8, inhabilitet, kommer ikke til anvendelse under styremøtet.  

Sak 8/2024-26: Representasjon 

Siden sist styremøte er det kommet inn følgende invitasjoner til deltakelse på 

årsmøte/ting/jubileum. 

Det er kommet invitasjon til: 

 

Forslag til vedtak: 

 

Sak 9/2024-26: Styreleder og organisasjonssjefen orienterer 

- Ledermøte i Ålesund 

- SOU for IK prosjektet (Strategi og organisasjonsutvikling) 

- Forenklingsprosjektet 

- Fordeling av midler knyttet til barn fra lavinntektstfamilier 

 

Forslag til vedtak: 

Styret tar sakene til orientering  

 

Sak 10/2024-26: Oppfølging av tingvedtak 11-12 Økonomi som barriere 

for deltagelse 

 
På idrettskretstinget 2024 kom det et forslag fra Sunnmøre Fotballkrets om at 

MRIK skal gjennomføre en kartlegging av alle kostnader knyttet til investering 

https://www.idrettsforbundet.no/tema/juss/nifs-lov/kapittel-2-felles-bestemmelser-for-hele-organisasjonen/#%C2%A72-8


og drift av idrettsanlegg. Forslaget som ble lagt frem var meget omfattende og 

vanskelig å gjennomføre i praksis. 

Saken fikk ikke flertall, men forslaget ble omgjort til et oversendelsesforslag til 

det nye styret. 

 

Vi foreslår at idrettskretsen tar opp dialogen med fotballkretsen og utformer et 

prosjekt som har som formål å skaffe tilveie ønskede data. 

 
 

Forslag til vedtak: 

Administrasjonen bes om å opprette kontakt med Sunnmøre Fotballkrets og 

starte arbeidet med å kartlegge de ønskede data innenfor rammer som er 

overkommelig å utføre innenfor de prioriteringer og budsjett som styret har 

vedtatt for driften i 2024. 

 

Sak 11/2024-26: Økonomi som barriere 

På idrettstinget 2023 ble følgende vedtak fattet: 

Idrettsstyret bes, på fritt grunnlag, utarbeide en nasjonal tiltaksplan mot økonomiske 

barrierer. Planen skal legges frem for diskusjon på Ledermøtet  

i 2024, og fremmes for vedtak til Idrettstinget i 2025. 

Idretten har kartlagt kostnader og kostnadsdrivere for ikke så lenge siden. 

Samfunnsutviklingen har imidlertid gått i en annen retning siden den gang, og mye har 

endret seg siden den siste rapporten ble framlagt.  

Den økonomiske situasjonen for den gjennomsnittlige husholdning er under sterkt  

press, og utfordrer sterkt betalingsevnen man har for deltakelse i norsk idrett. Vi  

mener derfor at det er et behov for en ny kartlegging av kostnadsdrivere i norsk  

idrett, slik at de tiltakene vi setter inn treffer best mulig 

 

Tiltaksforslag:  

• Det skal så raskt som mulig iverksettes en oppdatert kartlegging av de største  

kostnadsdriverne i norsk idrett.  

• Idrettsstyret bes å sikre at idretten for alle, er en arena for inkludering og  

forebygging av utenforskap pga. de økonomiske barrierer.» 

 



På ledermøtet ble en kartleggingsrapport om kostnader for deltagelse i idretten 

fra Deloitte presentert. Rapporten ligger i styreportalen  

 

Forslag til vedtak: 

Møre og Romsdal idrettskrets støtter arbeidet  med å kartlegge 

kostnadsdriverne i norsk idrett og ber om at administrasjonen bruker denne 

kunnskapen i arbeidet med å redusere kostnadene knyttet til å delta i idrett i 

vårt fylke. 

 

Sak 12/2024-26: Høringsinnspill til regjeringens anleggsstrategi 

I Hurdalsplattformen ble følgende prioritering løftet frem: «Regjeringen vil ruste 

opp og bygge flere idrettsanlegg og lage en nasjonalplan for idrettsanlegg 

sammen med idrettsbevegelsen» 

 

Det var derfor store forventninger når kulturminister Trettebergstuen initierte et 

arbeid med en handlingsplan for hvordan regjeringen ønsker å bidra til å bygge 

flere og bedre idrettsanlegg. I slutten av mai ble dokumentet «Høring – Forslag 

til endring i spillemiddelordningen» fremlagt (ligger i styreportalen) og 

ambisjonene var blitt redusert til å gjøre noen endringer i spillemiddel 

ordningen. 

 

NIF vil samle innspillene fra idrettskretser og særforbund og lage et felles 

innspills dokument i løpet av høsten. 

På styremøtet vil vi gå gjennom høringsinnspillet og diskutere MRIK sin holdning 

til forslaget. 

 

Forslag til vedtak: 

Møre og Romsdal idrettskrets ser med bekymring på den manglende 

interessen regjeringen har for å bygge flere idrettsanlegg. For å sikre alle barn 

og unge en lik og rettferdig tilgang på idrettsaktivitet er det viktig at det 

bygges nok anlegg og at kostnadene ved å leie/bruke disse også blir gratis for 

idrettslagene, uavhengig av hvem som bygger/eier. 



 

Styret ber administrasjonen samle innspillene fra styret inn en felles uttalelse 

og gi disse innspillene inn til NIF.  

 

 

 

Sak 13/2024-26: Media/kommunikasjons strategi for perioden 

 
Det er en viktig del av idrettskretsen sin oppgave å synliggjøre og aktualisere 

ulike utfordringer som idretten står ovenfor. Våre styremedlemmer er 

idrettspolitikere som blir hørt rundt om lokalsamfunnet og det er viktig at vi 

bruker alle tilgjengelige medier til å kommunisere våre budskap. 

 

Kjennskapen til idrettskretsen varierer rundt om i samfunnet og vi bør avklare 

hvem som er våre viktigste interessenter og hvilke budskap vi ønsker å nå ut 

med. 

Det har tidligere vært diskutert om vi skal velge en sak fra hvert styremøte som 

vi kommuniserer ut i media enten som kronikk eller som redaksjonelt stoff.  

 

På styremøtet vil vi lage en forpliktende årsplan for hvordan vi skal 

kommunisere i styreperioden vi nå har gått inn i. 

 

Forslag til vedtak: 

Styret ber administrasjonen utvikle et årshjul for ulike saker/tema som vi 

ønsker å kommunisere ut. 

  



Orienteringssaker 

O-Sak 1/2024-26: Fordeling av 130 mill. til familier med lav inntekt 

Regjeringen fortsetter ekstrainnsatsen for å sikre at flest mulig for mulighet å 

delta i idretten. De har for 3.gang tildelt en pott (denne gang på 130 millioner) til 

deltagelse i idrettslag i områder med høy andel av barn i lavinntektsfamilier. 

Følgende idrettsråd skal fordele direkte til sine idrettslag 

Ålesund IR:  831 376 (inkludert Haram kommune) 

Molde IR:    465 386 

Kristiansund IR: 565 347 

Hustadvika IR: 202 987 

 

Til de resterende idrettslagene i MogR skal idrettskretsen fordele 1 154 701. 

 

O-Sak 2/2024-26: Ungdomssamling i forbindelse med Ledermøte 

Idrettskretsen var medarrangør på ungdomssamling i forbindelse med 

ledermøte. Ungdommene hadde eget opplegg fredag, men deltok som 

ordinære deltakere under ledermøtet på lørdag og søndag. Dette har vi fått 

svært positiv respons på. Det var totalt 19 deltakere tilstede. 

 

O-sak 3/2024-26: MRIK sin del til Kontantkassa er tom 

Idrettskretsen sin del til Kontantkassa er tom. Vi har søkt om midler ulike steder, 

primært for å kunne innføre Kontantkassa i alle kommuner i fylket. Vi har 

dessverre fått avslag på alt vi har søkt om.  

Vi oppfordrer kommunene som allerede er med til å opprettholde ordninga, selv 

om våre midler forsvinner.  

 

Molde 10. juni 2024 

 

 

Berit Kalgraff 

Styreleder 

Sign. 

 

Roar Lervik 

Organisasjonssjef 

Sign. 



 


